

Title (en)
Architectonal drip edge

Title (de)
Architektonische Abtropfkante

Title (fr)
Becquet architectonique

Publication
EP 1333133 A1 20030806 (FR)

Application
EP 02290224 A 20020131

Priority
EP 02290224 A 20020131

Abstract (en)

The exterior wall ledge (1), moulded from a masonry material and especially concrete, has at least one inner reinforcing member (11), e.g. of 8 mm iron bar, and two metal dowels (15) anchored inside it for attaching metal plates (19) for fixing the ledge to a masonry support (21). The dowels are located in a non-visible outer face of the ledge and can be made in one piece with the fixing plates. The ledge can be treated to give it a coloured or decorative finish.

Abstract (fr)

Le becquet architectonique selon l'invention, de type moulé en matériau de maçonnerie, béton notamment, est caractérisé en ce qu'il comporte au moins un élément d'armature interne (11) disposé dans le sens de la longueur lors du moulage et au moins deux éléments de cheville (15) disposés ancrés en son sein et de façon adéquate sur sa longueur pour sa fixation à un élément de maçonnerie support (21) et aptes à recevoir une vis de fixation d'une platine externe (19) destinée elle-même à être fixée sur ledit élément de maçonnerie (21). <IMAGE>

IPC 1-7
E04F 19/02; E04D 13/14

IPC 8 full level
E04D 13/15 (2006.01); **E04F 19/02** (2006.01); **E04D 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04D 13/15 (2013.01); **E04F 19/02** (2013.01); **E04D 2013/0468** (2013.01)

Citation (search report)

- [YA] FR 2518150 A1 19830617 - MOIOLI DARIO [FR]
- [Y] US 4004381 A 19770125 - PICHLER PETER, et al
- [A] FR 2555240 A1 19850524 - ETTEX SARL [FR]

Designated contracting state (EPC)
BE DE ES PT

DOCDB simple family (publication)
EP 1333133 A1 20030806

DOCDB simple family (application)
EP 02290224 A 20020131